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ZAPISNIK
2. sjednice Vijeéa roditelja Osnovne Skole Brezovica
odräane u Brezovici dana 24.02.2022, u 18:30 sati

Predsjednica Vijeóa roditelja Danijela Cerjan nije bila prisutna, pa je uz suglasnost nazoðnih roditelja
Sjednicu vodio Ravnatelj Skole Darko Rogalo, uz prisustvo kolegice defektolog Edite Dumió
Petrekovió, a zapisnik je vodila Kristina Brkié.

Sjednici je prisustvovalo 40-50 roditelja, ðlanova Vijeóa roditelja i ostalih roditelja zabrinutih za
zdravlje i sigurnost svoje djece a koje je ugroåeno nametnutim mjerama.

Sjednica je sazvana na inicijativu roditelja, no na samom poöetku Sjednice ukazano je na veliki
propust koji se dogodio, a to je da velika veóina roditelja ðlanova Vijeéa nije uopée dobila sluibeni
poziv za 2. sjednicu Vijeóa roditelja, zbog ðega nisu bili niti nazoðni Sjednici, 5to je dovelo do
opstrukcije Sjednice i do neostvarenog kvoruma, öto je tek slijedeóih dana utvrdeno jer je napravljen i

propust da se na poðetku Sjednice nije utvrdio broj prisutnih ðlanova Vijeéa. Tako da roditelji mole da
im se na uvid preko Vijeóa roditelja dostavi toðan popis svih roditelja koji su bili nazoðni sjednici,
temeljem liste na porti koju je svatko nazoðan morao potp¡sati,

Nakon usvajanja dnevnog reda 2. sjednice Vijeéa roditelja, krenulo se po temama kako slijedi

1. USVAJANJE ZAPISN¡KA KONSTITUIRAJUCE SJEDNICE VIJECA RODITEUA
Ova toðka je preskoðena, pa ju je potrebno na slijedeéoj Sjednici ponoviti.

2. NOVE EPIDEMIOLOSTC U¡rRE I NJIHOVA PROVEDBA
Ravnatelj je rekao da je upravo dobio informaciju da od ponedjeljka maske neée biti obavezne.

Okupljeni roditelji su bilijedinstveni u stajali5tima i izjasnili su se ne samo protiv mjera testiranja, veó
i ostalih mjera obaveze noðenja maske, testiranja zdrave djece, samoizolacije zdrave djece, covid
potvrda, a naroðito su izrazili zabrinutost eventualnim obaveznim cijepljenjem djece.

Za riieë, se javljalo mno5tvo roditelja, koji su Ravnatelju postavljali konkretna pitanja i navodili svoju
zabrinutost postojeéim mjerama, koje nemaju niti zdravstvenu, niti zakonsku opravdanost.

Roditelji su argumentirali svoje stavove, uz toðne razloge zaðto su protiv mjera, potkrepljeno
znanstvenim objavama, kao i zakonskim ðlancima koje mjere krÈe. lskazana je zabrinutost ðestog
testiranja na covid-19 izmedu ostalog i zbog ðinjenice da na testovima piSe da nisu za osobe ispod 1"6

godina, da uputstva na hrvatskome jeziku nisu ni dobivena, zbog opasnosti od etilen oksida kojima su
ðtapiói impregnirani. Roditelji se protive testiranju zdrave djece, a naroðito samoizolaciji zdrave djece,



te da se djeca ðiji roditelji su odbili testiranje ðalju u samoizolaciju ðim netko u razredu bude
pozitivan, po ðemu bi teoretski mogli biti ðesto u izolacijama i ne prisustvovati nastavi.

Roditelji su takoder ukazali na uvrede i verbalnu torturu koju pojedina djeca koja imaju poStedu
no5enja maski prolaze, te da ih se izolira od druge djece i te da moraju sjediti sama u zadnjim
klupama, ðime se vrSi diskriminira i da sve to psihiðkijako utjeðe na djecu. Na djecu se na hodnicima
viðe i potele ih se za rukave ako ne nose maske. Ravnatelj je odgovorio da nema takvih saznanja, te
da takvo postupanje osuduje, na 5to su roditelji rekli da se na to veó ukazivalo pa da se nije niSta
poduzelo.

Ukazano je i na opóenito grubo i nepedago5ko ponaSanje pojedinih uðitelja, za 5to su roditelji rekli da
se isto veó prijavljivalo, no niSta nije po tom pitanju uðinjeno.

Takoder je navedeno da postoji sada veó dugoroðni problem u komunikaciji, te da na mailove koje
Salju ne dobivaju odgovore.

lsto tako izraäeno je nezadovoljstvo roditelja po pitanju samog postupka uvodenja testiranja. Skola
nije zdravstvena ustanova specijalizirana za medicinske pripravke i dijeljenje istih posebice ne
maloljetnoj djeci, te roditelji smatraju da je ugroäeno njihovo pravo na sigurno djetinjstvo, a da je
pedagoðka ustanova postala Zrtva politike te politiðkih igara, a u svemu tome trpe djeca.

Osim toga izraäeno je nezadovoljstvo da ih se prije uvodenja neðega (poput testiranja) öto se direktno
odnosi na njihovu djecu, nije unaprijed obavijestilo, da se nije sazvao sastanak na kojem bi to sve
unaprijed bilo objaËnjeno i gdje bi roditelji mogli iznijeti svoj stav, kao 5to je bilo u drugim ðkolama,
veó da ih se dovelo pred gotov ðin. lsto je navedeno da su razrednici i ravnatelji nekih drugih Skola
postupili prema zahtjevima i stavovima roditelja.

Odgovor Ravnatelja uglavnom na sva pitanja je bio da on samo radi 5to mu Ministarstvo nalaZe, zbog
ðega su Roditelji izrazilijoS veóu zabrinutost i molili ga da se stavi na stranu djece i njihove dobrobiti.

Ravnatelju je ukazano na krSenje zakona o odgoju i obrazovanju, kao i mnogih drugih zakona,
konvencija i medunarodnih povelja. Ravnateljje upozoren da se ne moZe opravdavati viËim nalogom,
te da je osoba koja provodi nalog osobno odgovorna za svoje postupke.

Mama Kristina Horvatinðió je zatraiila od Ravnatelja da se na Sjednici proðita i unese u Zapisnik dopis
(u prilogu Zapisnika) roditelja 5d koji je na poðetku Sjednice uruðen Ravnatelju. Nakon ðitanja ostali
roditelj¡ su izjavili da to oðitovanje predstavlja stav i svih drugih razreda i da mole da se tako unese u

Zapisnik, te da mole da Ravnatelj to poõalje Ministarstvu obrazovanja i nadleinim institucijama ðime
bi se pomoglo Ravnatelju u argumentima prema nadredenima da usvoje zahtjeve i stavove roditelja.
Ravnatelj je pozvao da prisutni glasaju jesu li za taj prijedlog, prijedlog je usvojen veðinom glasova, uz
samo L glas protiv i L glas suzdrZan.

Roditelji su molili da ih se u sluðaju novih naputaka kontaktira, da se organizira sastanak i da se
zajedniðki donese najbolja odluka za za5titu djece. Ravnatelj je obeéao da óe tako postupiti.

3.RAZNO

e kamera u svlaðionice
Roditelji su zbog uðestalih kratfa traZili postavljanje kamera, no time bi se naruSavala intima i

privatnost djece, veé ée se svlaðionice zakljuðavati. Roditelji su zamoljeni da djecu ne Salju u Skolu sa
previSe novaca.

Problem rasooreda obroka



Tema koja se povlaði godinama na Sjednicama roditelja. Roditelji mole da se reorganizira jelovnik,
tako da se obroci zamjene, da grah, gulaS i sliðno budu u popodnevnoj smjeni, a namazi u jutarnjoj, a
ne kako je sada.

Maturalna o nia i izleti
Ravnateljje rekao da óe obavijestiti razrednike da ubrzaju plan izleta i putovanja

Skola Drasonoiec i Kuoineðki Kralievac
Poðetak izgradnje Skole u Kraljevcu poðinje 01,.03.2022, a oðekuje se da ée biti dovrðena 2023.
godine. U Dragonoðcu bi trebala biti od '1.-4 razreda, ali se ne zna joð toðan poðetak radova.

Zapisnik izradila
Kristina Brkió


